
 

 
 

 

Zápis ze 4. zasedání zastupitelstva 
Městské části Praha – Slivenec ze dne 22.02.2023 

 
 
 
Přítomni:  RNDr. Jana Plamínková, Mgr. Lenka Kudláková, Bc. Pavel Fryš, Ing. Petr Andres, 
Martina Havlíková, Karel Procházka, Václav Šimáček, Bc. Petr Bürger, Mgr. Petr Šimek,   
Ing. František Polák (příchod v 17:10 hod.) 
 
 
K bodu 2 [Usnesení č. 47/4/2023] 
Zahájení, volba návrhového výboru, ověřovatelů zápisu a schválení programu 
 
Zasedání zastupitelstva Městské části Praha - Slivenec bylo zahájeno dne 22.02.2023 v 17:00 
hodin starostkou RNDr. Janou Plamínkovou (dále jen „předsedající“). V úvodu jednání 
zastupitelstva městské části přivítala členy zastupitelstva a přítomné hosty.  
 
 
Předsedající předložila návrh na složení návrhového výboru. 
 
Za členy návrhového výboru navrhla:  Mgr. Petr Šimek 

  Adéla Rozehnalová 
 
 
Oba zastupitelé s tímto návrhem souhlasili. 
 
pro: 10  proti: 0 zdržel se: 0 
 
 
 
Předsedající předložila návrh na určení ověřovatelů zápisu. 
 
Za ověřovatele zápisu navrhla:   Ing. Andres Petr 
         Bc. Pavel Fryš 
                                                   
 
Oba zastupitelé s tímto návrhem souhlasili.  
 
pro: 10  proti: 0 zdržel se: 0 
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Předložený původní návrh programu zasedání zastupitelstva: 
 

1   Ocenění občanů pana Slavíka a Linhy starostka 

2 47/4/2023 Zahájení, volba návrhového výboru, ověřovatelů 
zápisu a schválení programu 

starostka 

3   Slovo starostky, předsedů výborů a komisí   

4 48/4/2023 Uzavření nájemní smlouvy na nebytový prostor v č.p. 
315 - Hájková - na dobu neurčitou 

správa 
majetku 

5 49/4/2023 Uzavření nájemní smlouvy na nebytový prostor v č.p. 
315 - Petrová - na dobu neurčitou 

správa 
majetku 

6 50/4/2023 Prodloužení nájemní smlouvy na nebytový prostor v 
č.p. 462 - T-Mobile 

správa 
majetku 

7 51/4/2023 Uzavření smlouvy na dodávku IT služeb (MHMP x MČ) tajemník 

8 52/4/2023 Uzavření smlouvy na pronájem pozemku č.p. 1317 - 
Petrů - na dobu neurčitou 

správa 
majetku 

9 53/4/2023 Uzavření smlouvy na pronájem nebytových prostor v 
č.p. 315 - Ježková 

správa 
majetku 

10 54/4/2023 Uzavření smlouvy na pronájem obecního bytu rodině 
paní Tien 

správa 
majetku 

11 55/4/2023 Příjem dotace na Volbu prezidenta republiky 2023 Ekonomické 

12 56/4/2023 Rozpočtové úpravy  Ekonomické 

13 57/4/2023 Prodej části pozemku parc. č. 207 v k.ú. Holyně Stavební 
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14 58/4/2023 Smlouva o zřízení služebnosti na pozemku parc.č. 
1167/43, k.ú. Slivenec 

Stavební 

15 59/4/2023 Schválení I. kola grantů na rok 2023 Životní 
prostředí 

16 60/4/2023 Vyhlášení II. kola grantů na rok 2023 Životní 
prostředí 

17 61/4/2023 Schválení dodatku č.1 ke Smlouvě o spolupráci se 
společností Resort Slivenec, s.r.o. 

Stavební 

 
 
Předsedající následně navrhla, aby bod č. 1 – ocenění občanů bylo z důvodu absence 
oceněných občanů byl posunut do doby, než se p. Slavík dostaví (p. Linha se z předání ocenění 
omluvil z důvodu nemoci). Zároveň předsedající navrhla doplnění programu následovně: 
 
bod č. 17 – změna usnesení 
bod č. 18 – nově navržený bod 
bod č. 19 – nově navržený bod 
bod č. 20 – nově navržený bod 
 
K úpravě programu následně vystoupil pan Karel Procházka, který navrhl, aby do programu byl 
zařazen bod týkající se zveřejnění petice proti výstavbě benzinové stanice. 
 
Předsedající navrhla, aby bod byl zařazen jako součást bodu č. 17. Předkladatel návrhu (p. 
Procházka) souhlasil. 
 
[V 17:10 hod. dorazil Ing. František Polák] 
 
Předsedající následně nechala hlasovat o níže uvedeném programu v předneseném znění:  
 
Schválení programu 4. zasedání ZMČ 
 

1   Ocenění občanů pana Slavíka a Linhy starostka 

2 47/4/2023 Zahájení, volba návrhového výboru, ověřovatelů 
zápisu a schválení programu 

starostka 

3   Slovo starostky, předsedů výborů a komisí   
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4 48/4/2023 Uzavření nájemní smlouvy na nebytový prostor v č.p. 
315 - Hájková - na dobu neurčitou 

správa 
majetku 

5 49/4/2023 Uzavření nájemní smlouvy na nebytový prostor v č.p. 
315 - Petrová - na dobu neurčitou 

správa 
majetku 

6 50/4/2023 Prodloužení nájemní smlouvy na nebytový prostor v 
č.p. 462 - T-Mobile 

správa 
majetku 

7 51/4/2023 Uzavření smlouvy na dodávku IT služeb (MHMP x MČ) tajemník 

8 52/4/2023 Uzavření smlouvy na pronájem pozemku č.p. 1317 - 
Petrů - na dobu neurčitou 

správa 
majetku 

9 53/4/2023 Uzavření smlouvy na pronájem nebytových prostor v 
č.p. 315 - Ježková 

správa 
majetku 

10 54/4/2023 Uzavření smlouvy na pronájem obecního bytu rodině 
paní Tien 

správa 
majetku 

11 55/4/2023 Příjem dotace na Volbu prezidenta republiky 2023 Ekonomické 

12 56/4/2023 Rozpočtové úpravy  Ekonomické 

13 57/4/2023 Prodej části pozemku parc. č. 207 v k.ú. Holyně Stavební 

14 58/4/2023 Smlouva o zřízení služebnosti na pozemku parc.č. 
1167/43, k.ú. Slivenec 

Stavební 

15 59/4/2023 Schválení I. kola grantů na rok 2023 Životní 
prostředí 

16 60/4/2023 Vyhlášení II. kola grantů na rok 2023 Životní 
prostředí 

17 61/4/2023 Schválení záměru výstavby čerpací stanice Stavební 
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18 62/4/2023 Rozpočtová úprava - Přijetí dotace pro ZŠ a MŠ Praha 
Slivenec, Ke Smíchovu 16 

Ekonomické 

19 63/4/2023 Rozpočtová úprava - Přijetí dotace OPPPR pro ZŠ a MŠ 
Praha Slivenec, Ke Smíchovu 16 

Ekonomické 

20 64/4/2023 Dodatek č. 1 ke smlouvě o spolupráci se společností 
Austis Praha spol. s r.o. 

Stavební 

21   Dotazy, připomínky a podněty členů zastupitelstva a 
občanů 

  

 
Hlasování: pro 11, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 47/4/2023 schváleno 
 
 
K bodu 3 
Slovo starostky, předsedů výborů a komisí 
 
Vážené zastupitelky, vážení zastupitelé, milí hosté, 
 
Dovolte mi seznámit vás s novinkami posledních dvou měsíců.  
 
Tou první je, že se 16. února konečně podařilo zvolit nové vedení hl. m. Prahy – po pěti 
měsících od zářijových voleb. To má pro naši městskou část dva důsledky: jednak se konečně 
zase rozeběhnou projekty, které byly v poslední době zamrzlé, protože se buď čekalo na novou 
radu, nebo na schválený rozpočet kapitálových výdajů. A mě ve funkci náměstkyně vystřídali 
dva noví radní, kteří budou danou agendu vykonávat, a já se tím pádem budu moci na 100 % 
opět věnovat Slivenci. Když jsem tu funkci v červnu loňského roku brala, tak jsem počítala, že 
je to jen na pár měsíců do voleb, a ani v nejbujnější fantazii mě nenapadlo, že tam zůstanu 
osm měsíců.  
 
Jedním z projektů, který by se nyní mohl rozběhnout, je kompletní rekonstrukce ulic v lokalitě 
U Jezírka. Ta již má delší dobu stavební povolení. Nyní ji zdrželo na mnoho týdnů právě to, že 
Praha neměla schválen rozpočet kapitálových výdajů. Nyní již schválený je, byť v poněkud 
osekané podobě, a tisk se může dále posouvat magistrátním kolečkem. Musí ho ovšem schválit 
zastupitelstvo HMP, a to může ještě nějakou dobu trvat. Akcí je totiž ve městě nyní rozjeto 
opravdu hodně a pražský rozpočet je tak poměrně dost napjatý. Pokud zmíněný tisk 
zastupitelstvem HMP projde, začne se připravovat soutěž na výběr zhotovitele a příští rok by 
mohla rekonstrukce začít.  
 
Počátkem března měla začít rekonstrukce ulice K Lochkovu. Honili jsme kvůli tomu během 
zimy slaboproudaře, aby své kabely uložili do chodníků včas. Nicméně zdá se, že rekonstrukce 
tak rychle nezačne. TSK k ní totiž nechce dát souhlas kvůli rekonstrukci Barrandovského 
mostu, kde Slivenec funguje jako objížďka regulérní objížďkové trasy (ta vede po Pražském 
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okruhu). Chtějí, aby rekonstrukce skončila již v půlce května a pokračovala zase až v říjnu. Po 
nejlepší část sezóny by tedy práce nemohly probíhat, což je opravdu problém. Obě firmy 
přitom mají s Hlavním městem uzavřenou platnou smlouvu… Zároveň by měla probíhat i 
pokládka dešťové kanalizace v západní části ulice Ke Smíchovu. Ta ale nebude kompletně 
uzavřena, bude zde semafor a střídavý provoz v jednom pruhu. Během léta by se měla 
rekonstruovat ústřední slivenecká křižovatka ulic Ke Smíchovu – K Lochkovu. V druhé polovině 
února se zahájila pokládka slaboproudu v ulici K Cikánce, která následně bude pokračovat ulicí 
Na Čisté do Habeše. Během března by se slaboproudy společnosti Vodafone měly pokládat i 
v severovýchodní části Slivence. 
 
Výborně běží výstavba bytového domu, kde jsou stavbaři dokonce v mírném předstihu oproti 
harmonogramu. V současné době mají hotové přízemí a začínají stavět první patro.  
Ve škole končí archeologický průzkum pod budoucím novým pavilonem. V březnu začnou 
práce na základové desce a pak již přijde na řadu montovaná stavba. Počítáme, že do konce 
června by mohlo být postaveno, během léta budeme vyřizovat všechny potřebné papíry a od 
září začne výuka.  
Rekonstrukce můstků přes Dalejský potok v Holyni běží, nicméně se to ukazuje jako výrazně 
větší akce, než jsme čekali, hlavně kvůli nutnosti zajistit pro obyvatele přístupové objízdné 
trasy.  
Výrazně pokročily obě nové cesty. Cesta v pokračování ulice V Lipkách je již kompletně hotová. 
U cesty za okruhem podél lomu se nyní budují konstrukční vrstvy komunikace a řeší se problém 
s děravou dešťovou kanalizací z Rozvodny ČEPS. 
 
Hlavní město již vysoutěžilo projektanta na stavbu lávky a ekoduktu na Barrandov. Nyní tedy 
budou nějakou dobu probíhat projekční práce. Snažíme se nyní se všemi aktéry zkoordinovat 
výstavbu chodníku k akvaparku, výstavbu lávky a ekoduktu a výstavbu nových domů 
společnosti Wassermannova Development, protože až budou postaveny domy této 
společnosti, bude se lávka kvůli ztíženému přístupu stavět výrazně hůř.  
Počátkem února konečně začala stavba tramvajové trati do smyčky na konečné zastávce 
nazvané Slivenec. Stavba by měla skončit v říjnu. Snažíme se, aby stavbaři nepoškodili 
chráněnou lípu, která vede v těsné blízkosti trati. Na zastávce Slivenec se počítá s parkováním 
pro automobily (parkoviště P+R), na zastávce Holyně s bezpečným parkováním pro kola.  
 
A nakonec několik poděkování. Chtěli bychom poděkovat občanům za vyplnění anketních 
lístků ohledně rodiny a služeb v naší městské části. Je to pro nás důležitá zpětná vazba.  
Dále za skvělou účast v prezidentských volbách – účast u nás byla téměř 80 %, což je opravdu 
hodně. Velká část obyvatel přitom ve 2. kole volila Petra Pavla. Další volby nás čekají až na jaře 
příštího roku, a to do evropského parlamentu.  
 
Dále chci poděkovat za masopust, kam letos přišlo obrovské množství lidí. Jen škoda, že bylo 
málo masek… 
A konečně velký dík patří i paní ředitelce Chlumské z naší základní a mateřské školy, protože 
ve škole proběhla velmi důkladná prověrka ze strany České školní inspekce a naše škola v ní 
obstála opravdu se ctí. To se skutečně dobře poslouchá, protože je to názor nezávislých 
odborníků, a protože ta kontrola byla opravdu mimořádně důkladná.   
 
Jana Plamínková 
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Zprávy o činnosti výborů a komisí: 
 
Mgr. Lenka Kudláková – zmínila výsledky ankety v souvislosti se spokojeností se ZŠ a MŠ 
Slivenec. Co se týče kulturní komise, paní Mgr. Lenka Kudláková poděkovala organizačnímu 
týmu Masopustu – řeznictví Görglů, dále Vinotéce Primawine, stánku s rolovanou zmrzlinou. 
Pí místostarostka dále poděkovala panu Javůrkovi a jeho rodině a v neposlední řadě rodině 
Morsteinových.  Ráda by do budoucna motivovala k většímu zastoupení masek.  
 
Dále pozvala na velikonoční Jarmark; s komisí pro rodinu a knihovnou se připravuje celá řada 
besed, zájezdy pro seniory (dotované z MČ), připravuje se výstavní sezona v galerii, cyklus 
přednášek pí Zdenky Novákové pro seniory a veřejnost přednášky o českém jazyce. 
 
Adéla Rozehnalová – 01.04.2023 se bude zahajovat výstava v galerii Kaple, a následně pozvala 
přítomné na vernisáž. 
 
MUDr. Bc. Jelena Černíková – Oznámila činnost nově vzniklé komise (komise pro rodinu a 
děti)  - komise se sešla poprvé v listopadu roku 2022, v současnosti čítá komise 7 členek. Při 
první schůzce se naplánovala činnost komise, nastínily besedy, poděkovala za spoluorganizaci 
ankety pro spoluobčany jednak zastupitelstvu MČ a dále tajemníkovi ÚMČ za pomoc 
s vytvořením a propagováním interaktivního formuláře. Další schůzka komise proběhla 
v lednu, kde se začalo uvažovat o vzniku Dne rodin. Mezinárodní den rodiny připadá na 15. 
května a zapojí se do něj knihovna, ZŠ a MŠ Slivenec, Český červený kříž, přičemž budou na 
toto téma probíhat i besedy. Další schůzka komise se plánuje v březnu / dubnu tohoto roku. 
 
Martina Havlíková – Schůzka proběhla 30. ledna (bytová a sociální komise), kde se členové 
usnesli ke přidělení bytu rodině pí Tien. Ze zaslaných žádostí vyplynula pí Tien jako 
nejnaléhavější případ. Dále bude komise řešit problematiku dalších rodin (z hlediska 
zanedbávání povinné školní docházky) 
 
Ing. František Polák – dopravní komise – komise se sešla v loni v listopadu. Zápis je k dispozici 
(již se řešilo na prosincovém jednání ZMČ). Komise se plánuje sejít v březnu 2023. 
 
Václav Šimáček – kontrolní výbor se sešel 25.1.2023 – proběhla kontrola usnesení z druhé 
poloviny roku 2021 a nebyla zaznamenaná žádná pochybení. 
 
Mgr. Petr Šimek – komise se sešla 23.01.2023. Mgr. Petr Šimek navrhuje do komise Michala 
Starce z AFK Slivenec.  
 
 
K bodu 4 [Usnesení č. 48/4/2023] 
Uzavření nájemní smlouvy na nebytový prostor v č.p. 315 - Hájková - na dobu 
neurčitou 
 
Zastupitelstvo Městské části Praha – Slivenec I. schvaluje uzavření nájemní smlouvy na 
nebytový prostor v domě č.p. 315, v ulici Ke Smíchovu, paní Mgr. Gabriele Hájkové, IČO: 
08816794, na dobu neurčitou za částku 1800,-Kč/měsíc; II. pověřuje starostku podpisem 
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smlouvy. 
 
Dotaz občana (pí Hollmannová): Proč se uzavírá nová smlouva a neřeší se dodatkem. 
 
Tajemník ÚMČ: Dochází ke změně z doby určité na neurčitou z důvodu snížení administrativní zátěže.  
 
Hlasování: pro 11, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 48/4/2023 schváleno 
 
 
K bodu 5 [Usnesení č. 49/4/2023] 
Uzavření nájemní smlouvy na nebytový prostor v č.p. 315 - Petrová - na dobu 
neurčitou 
 
Zastupitelstvo Městské části Praha – Slivenec I. schvaluje uzavření nájemní smlouvy na 
nebytový prostor v domě č.p. 315, v ulici Ke Smíchovu, paní Mgr. Dominice Petrové, IČO: 
04985249, na dobu neurčitou za částku 1800,-Kč/měsíc; II. pověřuje starostku podpisem 
smlouvy. 
 
Dotaz občana (Pí Hollmannová): Nebytový prostor není ve smlouvě definován. 
 
Tajemník ÚMČ: Ve smlouvách se standardně specifikace prostoru přikládá. 
 
Hlasování: pro 11, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 49/4/2023 schváleno 
 
 
K bodu 6 [Usnesení č. 50/4/2023] 
Prodloužení nájemní smlouvy na nebytový prostor v č.p. 462 – T-Mobile 
 
Zastupitelstvo Městské části Praha – Slivenec I. schvaluje prodloužit nájemní smlouvu č. 
045723-000-00 o pronájmu části střechy a půdního prostoru bytového domu Ke Smíchovu č.p. 
462 společnosti T-Mobile Czech Republic a.s. o dalších 10 let; II. pověřuje starostku podpisem 
smlouvy. 
 
Dotaz občana (Pí Hollmannová): Kdy byla původní smlouva uzavřena a jaké nájemné bylo stanoveno. 
Zda dostali zastupitelé dodatek smlouvu k náhledu 
 
Jan Herout (správa majetku): V roce 2013. Částka za nájemné činí 123 tis. kč. Dodatek nájemní smlouvy 
předložil p. Herout zastupitelům následně v průběhu jednání ZMČ. 
 
Hlasování: pro 11, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 50/4/2023 schváleno 
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K bodu 7 [Usnesení č. 51/4/2023] 
Uzavření smlouvy na dodávku IT služeb (MHMP x MČ) 
 
Zastupitelstvo Městské části Praha – Slivenec I. schvaluje uzavření smlouvy na dobu neurčitou 
o poskytování IT služeb mezi Městskou částí Praha – Slivenec a Hlavním městem Prahou; II. 
pověřuje starostku podpisem smlouvy. 

 
Hlasování: pro 11, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 51/4/2023 schváleno 
 
 
K bodu 8 [Usnesení č. 52/4/2023] 
Uzavření smlouvy na pronájem pozemku č.p. 1317 - Petrů - na dobu neurčitou 
 
Zastupitelstvo Městské části Praha – Slivenec I. schvaluje uzavření nájemní smlouvy na 
pozemek p.č. 1317 v k.ú. Slivenec paní Jaroslavě Petrů a panu Miroslavu Petrů, bytem U 
Smaltovny 1515/13, 170 00 Praha 7,  na dobu neurčitou za částku 25,-Kč/m2/rok; II. pověřuje 
starostku podpisem smlouvy. 
 
Hlasování: pro 11, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 52/4/2023 schváleno 
 
Předsedající: Chata v chatové kolonii Višňovka, kde nájemce platil neprávem chatové osadě Tučňák – 
již bylo narovnáno. 
 
Dotaz občanky: Pronájem této chatky se řeší teprve nyní? Mají zastupitelé k dispozici návrh nové 
smlouvy? 
 
Tajemník ÚMČ: Tato věc byla již řešena, došlo zde k dohodě o narovnání a následně uzavření nájemní 
smlouvy na pozemek. Smlouva byla uzavřena na dobu určitou, nyní přechází smlouva na dobu 
neurčitou. Co se týče návrhu smlouvy – zastupitelé mají k dispozici původní smlouvu s tím, že v nové 
se mění pouze klauzule z doby určitou na neurčitou. 
 
 
K bodu 9 [Usnesení č. 53/4/2023] 
Uzavření smlouvy na pronájem nebytových prostor v č.p. 315 – Ježková 
 
Zastupitelstvo Městské části Praha – Slivenec I. schvaluje uzavření nájemní smlouvy na 
nebytový prostor o výměře cca 18m2 v 1.NP domu v ulici Ke Smíchovu č.p.315 paní Mgr. Lucii 
Ježkové, bytem U svahu 1037/33, 15400 Praha 5 - Slivenec na dobu určitou od 1.3.2023 do 
29.2.2024 na 2x5 hod / týdně za částku 1000,-Kč; II. pověřuje starostku podpisem smlouvy. 
 
Předsedající: Jedná se o sdílenou kancelář v 1. patře č.p. 315. 
 
Hlasování: pro 11, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 53/4/2023 schváleno 
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K bodu 10 [Usnesení č. 54/4/2023] 
Uzavření smlouvy na pronájem obecního bytu rodině paní Tien 
 
Zastupitelstvo Městské části Praha – Slivenec I. schvaluje uzavření smlouvy o nájmu obecního 
bytu č.2 v bytovém domě č.p. 462, ulici Ke Smíchovu, paní Dinh Thi Ninh Tien, bytem Ke 
Smíchovu 10/156, 154 00, Praha 5 -Slivenec, na základě výběru bytové komise ze dne 30. 1. 
2023 za nájemné ve výši 106,- Kč za 1 m2/měsíc pronajaté plochy od 1. 3. 2023; II. pověřuje 
starostku podpisem smlouvy 
 
 
Dotaz občana (pí Hollmannová): Kdy podával žadatel žádost o pronájem? 
 
Předsedající & pí Havlíková: Žádost byla předložena v loňském roce. 
 
Hlasování: pro 11, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 54/4/2023 schváleno 
 
 
K bodu 11 [Usnesení č. 55/4/2023] 
Příjem dotace na Volbu prezidenta republiky 2023 
 
Zastupitelstvo Městské části Praha – Slivenec schvaluje přijetí neinvestiční účelové dotace ze 
státního rozpočtu z Ministerstva financí určené na úhradu výdajů vzniklých v souvislosti 
s konáním volby prezidenta České republiky v roce 2023 v částce 130 800,- Kč, schválené 
usnesením Rady HMP č. 130 ze dne 30.1.2023.  
 
Hlasování: pro 11, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 55/4/2023 schváleno 
 
 
K bodu 12 [Usnesení č. 56/4/2023] 
Rozpočtové úpravy 
Zastupitelstvo Městské části Praha – Slivenec schvaluje rozpočtové úpravy dle Tabulky č. 1, 
která je nedílnou součástí usnesení. 
 
Hlasování: pro 11, proti 0, zdržel 0  
Usnesení č. 56/4/2023 schváleno 
 
K bodu 13 [Usnesení č. 57/4/2023] 
Prodej části pozemku parc. č. 207 v k.ú. Holyně 
 
Zastupitelstvo Městské části Praha – Slivenec I. schvaluje prodej pozemku parc.č. 207/6 v k.ú. 
Holyně o výměře 46 m2, odděleného z pozemku parc.č. 207, k.ú. Holyně panu Petru Sobolovi, 
bytem: Pavlíkova 607, Praha 4 – Kamýk, 142 00  za cenu 392.380,- Kč; II. pověřuje starostku 
podpisem smlouvy. 
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Hlasování: pro 11, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 57/4/2023 schváleno 
 
 
K bodu 14 [Usnesení č. 58/4/2023] 
Smlouva o zřízení služebnosti na pozemku parc.č. 1167/43, k.ú. Slivenec  
 
Zastupitelstvo Městské části Praha – Slivenec I. schvaluje uzavření bezúplatné Smlouvy o 
zřízení služebnosti stezky a cesty na pozemku parc.č. 1167/43, k.ú. Slivenec s panem 
Vlastimilem Jarolímem; II. pověřuje starostku podpisem smlouvy. 
 
Hlasování: pro 11, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 58/4/2023 schváleno 
 
 
K bodu 15 [Usnesení č. 59/4/2023] 
Schválení I. kola grantů na rok 2023 
 
Zastupitelstvo Městské části Praha-Slivenec schvaluje přidělení finančních prostředků ve 
výši 300 000,- Kč určených na I. kolo grantů v oblasti kultury a sportu na rok 2023 
subjektům uvedeným v příloze č. 1, která je nedílnou součástí tohoto usnesení. 
 
K tomuto bodu Mgr. Lenka Kudláková přečetla zprávu od předsedkyně grantů – pí Mgr. Novotné. 
 
Hlasování: pro 11, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 59/4/2023 schváleno 
 
 
K bodu 16 [Usnesení č. 60/4/2023] 
Vyhlášení II. kola grantů na rok 2023 
 
Zastupitelstvo Městské části Praha-Slivenec schvaluje II. kolo na poskytnutí účelových dotací 
z rozpočtu Městské části Praha – Slivenec na rok 2023, dle přílohy tohoto usnesení. Celková 
výše poskytnutých finančních prostředků je 50 tis. Kč. Termín podávání žádostí od 27. 3. 2023 
– 12. 4. 2023. 
 
Podnět občana (pí Hollmannová) - navrhuje navýšit prostředky na granty.  
  
Předsedající & místostarostka – o tomto jsme uvažovali, ale prozatím jsme se shodli, že se prostředky 
navyšovat nebudou. 
 
Hlasování: pro 11, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 60/4/2023 schváleno 
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K bodu 17 [Usnesení č. 61/4/2023] 
Schválení záměru výstavby čerpací stanice 
 
Zastupitelstvo Městské části Praha – Slivenec I. schvaluje záměr výstavby čerpací stanice 
společnosti Resort Slivenec, s.r.o. na křižovatce ulic K Barrandovu a K Austisu dle projektové 
dokumentace zpracované Ing. Jaromírem Veselým z 11/2022; II. bere na vědomí oznámení o 
vzniku společnosti Resort Slivenec, s.r.o., která přebírá všechny závazky vyplývající z výše 
uvedené smlouvy; III. souhlasí s uzavřením Smlouvy o spolupráci se společnostmi Real estate, 
a.s. a TLM, s.r.o. ze dne 4.5.2021 č. 29/2021/MUS. 
 
Dotaz občana (p. RNDr. Sztacho): projednávala tento bod stavební komise.  
 
Ing. Andres: uvedl, že v tomto případě nevidí důvod k projednání tohoto záměru ve stavební komisi. 
 
Zastupitel Karel Procházka podává k tomuto bodu protinávrh:  
 
Zastupitelstvo Městské části Praha - Slivenec neschvaluje záměr výstavby čerpací stanice 
společnosti Resort Slivenec, s.r.o. na křižovatce ulic K Barrandovu a K Austisu dle projektové 
dokumentace zpracované Ing. Jaromírem Veselým z 11/2022. 
 
Hlasování: pro: 2 proti: 8 zdržel: se 1 
Usnesení v takto navrženém znění nebylo přijato 
 
Občan (pí Hollmannová) k tomuto bodu dále namítá, že zastupitelé nebyli s tímto projektem 
dostatečně seznámeni a proč nebyl ZMČ předložen návrh již v roce 2021.  
 
Předsedající: Nevěděli jsme, jak bude projekt definitivně vypadat. Nejdříve bylo třeba dořešit některé 
rozpory s MHMP a až budou mít souhlasné stanovisko ze strany MHMP. 
 
Občan (pí Hollmannová) dále zmiňuje, že od září sbírá podpisy.  
 
Občan (p. RNDr. Sztacho): Je k dispozici nějaká dopravní studie, zda výstavbou benzinové stanice 
nedojde k zvýšení dopravní zátěže? p. Sztacho dále zmiňuje, že zde vidí nesoulad mezi publicitou, která 
byla věnována petici proti výstavbě STK oproti petici týkající se nesouhlasu s výstavbou benzinové 
pumpy. 
 
Ing. František Polák: Nepředpokládá dopravní navýšení výstavbou benzinové pumpy. 
 
Občan (p. RNDr. Sztacho): Kdy investor zaplatí – dříve, než záměr postaví nebo až později?  
 
Ing. Šárka Musilová (stavební úsek): Částku uhradí do 30 dnů od vydání stavebního povolení. 
 
Občan (pí Hollmannová): Dále konstatuje, že v původní smlouvě nebyl závazek zajištěn podle metodiky 
spoluúčasti investorů. 
 
Hlasování: pro 8, proti 2, zdržel 1 
Usnesení č. 61/4/2023 schváleno 
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K bodu 18 [Usnesení č. 62/4/2023] 
Rozpočtová úprava - Přijetí dotace pro ZŠ a MŠ Praha Slivenec, Ke Smíchovu 16 
 
Zastupitelstvo Městské části Praha-Slivenec schvaluje navýšení rozpočtu v příjmové a výdajové 
části o 57 500,00 Kč. Jedná se o poskytnutí účelové neinvestiční dotace z rozpočtu hl. m. Prahy 
pro ZŠ a MŠ Praha – Slivenec, Ke Smíchovu 16 s názvem „Všichni pospolu“ v rámci Programu 
primární prevence ve školách a školských zařízeních pro rok 2023, které schválilo 
Zastupitelstvo HMP usnesením 1/150 ze dne 16.2.2023 
 
Hlasování: pro 11, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 62/4/2023 schváleno 
 
 
K bodu 19 [Usnesení č. 63/4/2023] 
Rozpočtová úprava - Přijetí dotace OPPPR pro ZŠ a MŠ Praha Slivenec, Ke 
Smíchovu 16 
 
Zastupitelstvo Městské části Praha-Slivenec schvaluje navýšení rozpočtu v příjmové a výdajové 
části o 818 700,00 Kč. Jedná se o poskytnutí účelové dotace pro ZŠ a MŠ Praha – Slivenec, Ke 
Smíchovu 16 s názvem „Modernizace polytechnické učebny – Slivenec“, která se vztahuje k 
projektům realizovaným v rámci OPPPR (číslo akce 2732160), které schválilo Zastupitelstvo 
HMP usnesením č. 1/94 ze dne 16.2.2023. 
 
Hlasování: pro 11, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 63/4/2023 schváleno 
 
 
K bodu 20 [Usnesení č. 64/4/2023] 
Dodatek č. 1 ke smlouvě o spolupráci se společností Austis Praha spol. s r.o. 
 
Zastupitelstvo Městské části Praha-Slivenec schvaluje dodatek č.1 ke smlouvě o spolupráci se 
společností Austis Praha, spol. s r.o. č. 20/2023/MUS ze dne 2.2.2023. 
 
Hlasování: pro 11, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 64/4/2023 schváleno 
 
 
K bodu 21 
Dotazy, připomínky a podněty členů zastupitelstva a občanů 
 
Dotaz občana (Pí Hollmannová): Kdy bude učiněno lepší ozvučení online přenosu a jakou 
částku zhruba představuje? 
  
Tajemník ÚMČ: V současnosti to ze strany ÚMČ není priorita. Rozsah dodávky je v závislosti na 
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našich požadavcích (cca 50 – 100 tis. kč). 
 
Paní Hollmannová následně zmiňuje petici ohledně umístění billboardů. V jakém stavu jsou 
současné billboardy. Zda se MČ Praha – Slivenec připojila k výzvě hl. m. Prahy. V rámci této 
připomínky pí Hollmannová předala písemnou interpelaci. 
 
Předsedající: Smlouvy na billboardy ÚMČ prověří. 
 
Dále se paní Hollmannová dotazuje, zda je platná smlouva na roznos obědů, jelikož není 
v registru smluv, a dále proč byla v rámci zakázky na provádění grafických služeb oslovena 
pouze pí Kramerová.  
 
Tajemník ÚMČ: Situaci k roznosu obědů ÚMČ prověří, případně zjedná nápravu. Co se týká 
zakázky na provádění grafických služeb – zde bylo postupováno v souladu s interní směrnicí 
na zadávání veřejných zakázek malého rozsahu.  
 
Z řad občanů následně vystoupil pan Ing. Bejček, který zastupitelstvo informoval o záměru 
výstavby kapličky. K tomuto reaguje Mgr. Lenka Kudláková – zastupitelstvo v zásadě nemá nic 
proti záměru, ale je třeba záměr ještě blíže upřesnit. 
 
 
 
 
Zasedání bylo ukončeno v 18:33 hod. 
 
 
 
Zapsal: Ing. Matěj Mlčoch 
 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: Bc. Pavel Fryš  ………………………………………………… 
 
 
   Ing. Petr Andres           ……………………………………………….. 
 
 
 
 
 
 

……………………………………………………………… 
RNDr. Jana Plamínková 

starostka Městské části Praha - Slivenec 


